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Krobia, dnia 5 lutego 2016 r. 

 

 

                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XVII/2016 

 

                                   z   XVII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  24 lutego 2016 r. w ZSOiZ w Krobi     

========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    16.00 

                   godzina zakończenia:    19.00  

                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 14 radnych, 

nieobecny K. Perdon.    
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   

     2.   Listwoń Michał               - Z-ca Burmistrza. 

     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                     

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 
 

1. Porządek obrad sesji :  Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 
 

a) powołania Gminnej Rady Seniorów w Krobi i nadania jej statut, 

b) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów,  

c) Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2016-2020, 

d) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020, 

e) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości niezabudowanej 

położonej w Domachowie, 

f) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości położonych                                              

w Chwałkowie przeznaczonych pod drogę, 

g) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości położonych                      

w Pudliszkach przeznaczonych pod drogę, 

h) zmiany uchwały Nr XLIV/289/2002 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                    

23 kwietnia 2002 r. w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład zasobu mieszkaniowego Gminy Krobia, 
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i) zmiany uchwały Nr XIII/100/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                            

26 listopada 2015 r. w sprawie wprowadzenie na terenie gminy Krobia           

opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej                      

i sposobu jej poboru, 

j) zmiany uchwały Nr V/33/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca      

2015 r. w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia 

inkasentów oraz ustalenia wynagrodzenia za inkaso,  

k) zmiany uchwały Nr XI/84/2015 Rady Miejskiej w Krobi w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu,  

l)   wyznaczenia jednostki organizacyjnej do realizacji zadań z zakresu  

świadczenia wychowawczego,                                                                                                 

ł)   zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                     

29 grudnia 2015 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia    

na lata 2016 - 2025,                                                                                                                                  

m)   zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2016,                                                                     

n)    wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Krobia do partnerstwa,  w celu 

przygotowania i realizacji projektu składanego do dofinansowania                           

w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020                               

– konkurs nr POWER.02.18.00-IP.01-00-005/15.  

        9.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      10.  Wolne głosy i wnioski. 

      11.  Zakończenie. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.    

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych, wobec czego 

sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
 

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.       
     Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

     Burmistrz zgłosił wnioski o zmianę porządku obrad sesji :  

1) o uzupełnienie porządku obrad o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

wyznaczenia jednostki organizacyjnej do realizacji zadań z zakresu świadczenia 

wychowawczego, jako pkt 8l), 

Przewodniczący zgłosił wniosek o: 

2)       o uzupełninie porządku  obrad o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

określenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do klas 

pierwszych szkół podstawowych i gimnazjów, dla których organem prowadzącym                        

jest Gmina Krobia wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Krobia do partnerstwa,                              

w celu przygotowania i realizacji projektu składanego do dofinansowania                                             

w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020– konkurs                          

nr POWER.02.18.00-IP.01-00-005/15, jako pkt 8n). 

Wniosek pierwszy o uzupełninie porządku obrad dot. rozpatrzenia uchwały przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 14 radnych.                                                                                               
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Wniosek drugi o uzupełninie porządku obrad dot. rozpatrzenia uchwały przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 14 radnych.                                                                                           

     Porządek sesji po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. Pierwotny 

porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu.                                                                                      

      
      Ad. 3 Przyjęcie protokołu  z XVI sesji.          
      Protokół z XVI sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych.  
 

     Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

     Burmistrz : skierowano do Starostwa Powiatowego w Gostyniu interpelację dotyczącą 

naprawy drogi powiatowej od drogi nr 434 do  Domachowa i dalej w kierunku Rębowa oraz 

naprawy uszkodzeń chodnika przy DPS w Chwałkowie. 

      W okresie międzysesyjnym do Zarządu Powiatu Gostyńskiego Przewodniczący Rady 

przekazał interpelację w sprawie ujęcie na liście dróg do realizacji w ramach PPP                                

w zakresie modernizacji drogi bięgnącej przez sołectwo Wymysłowo. W tej sprawie 

wpłynęła odpowiedź zarządu, iż zadanie to wpisano do programu Partnerstwa Publiczno-

Prywatnego.  
     
     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

     K. Łabęda : przy posesjach od nr 26 do 32 ul. Kobylińskiej nadal występują ubytki                           

po zakładanych światłowodach, dlatego proszę o zgłoszenie sprawy do osób 

odpowiedzialnych za jej realizację.  Również na tej ulicy po inwestycji związanej z budową 

drogi pozostały donice w miejscu chyba nie na to wyznaczonym. Czy planowane są 

działania   w zakresie zagospodarowania takich miejsc zieleni?  

      Zgłaszałam już uporządkowanie lampy przy Biedronce, która nadal oklejona jest taśmą, co 

nie ma dobrego wizerunku. Proszę o informację jak sprawa zostanie załatwiona.  

      Za Wyspą Kasztelańską znajduje się scena. Proszę o informację kto jest za nią 

odpowiedzialny i czy będą na niej jakieś imprezy, ponieważ ona jest i niszczeje?  

     Temat związany jest z odnowieniem alejek spacerowych na plantach. Po okresie zimowym 

wystąpiły dziury, które należałoby uzupełnić i wyrównać.  

      Czy możliwe jest wzmożenie patroli policyjnych wokół plant. Nie byłam na spotkaniu 

dotyczącym wyznaczenia mapy zagrożeń, ale wg uzyskanych informacji teren ten nie 

wskazano jako zagrożonego w naszej gminie. W czasie wieczornym spotykają się tam różni 

ludzie w większych grupach, a choć jest to miejsce spacerowe to utrudnione jest tam 

przejście ze względu na różne docinki z ich strony.  Uważam, że teren taki powinien być 

dostępny dla wszystkich. Kontrole policji w tych rejonach prosiłabym szczególnie latem                 

w porach wieczornych i nocnych.  

     J. Mikołajczak : na ostatniej sesji zgłaszałem temat uszkodzeń chodników w Chwałkowie,                 

a ubytków tych w naszej miejscowości jest znacznie więcej. Przy kościele jest zagłębienie 

bardzo znaczne oraz w innych miejscach również.  

     Na drodze powiatowej przy zakładzie Sorelpol jadąc do Chwałkowa asfalt jest znacznie 

uszkodzony, co bardzo zagraża bezpieczeństwu na tym odcinku. Proszę o przekazanie 

zarządcy drogi interwencji o naprawę tego miejsca. 

     Droga od SKR w Krobi do posesji p. Zwierzyckiego wymaga naprawy, jest ona 

nieprzejezdna.  

      L. Bem : w imieniu mieszkańców zgłaszam problem głośnego zachowywania się przy 

dwóch sklepach monopolowych w Krobi. Problem ten widoczny jest znacznie w porach 
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nocnych, co znacznie utrudnia to społeczności naszego miasta. Nie wiem jak rada mogłaby 

wpłynąć na taki problem? 

      R. Szulc : sprawa dotyczy studzienek kanalizacyjnych w Potarzycy przy posesji nr 48                        

i przystanku autobusowym.  Kostka chodnikowa założona przed 20 laty znacznie upada,                      

a metalowe pokrycie studzienek znacznie obsuwa się od wysokości chodnika. Taki stan 

stwarza zagrożenie przechodniom  i rowerzystom. Przy przystanku płyta ta jest znacznie 

podwyższona i występują ubytki kostki chodnikowej. Proszę o wykonanie naprawy tych 

odcinków. 

     H. Busz : w imieniu mieszkańców zwracam się prośbą o naprawę ubytków w jezdni na 

drodze powiatowej Wymysłowo – Sukowice i dalej w kierunku Ludwinowa. Odcinek ten 

jest w fatalnym stanie co zagraża bezpieczeństwu w ruch drogowym. Ubytki są tak rozlegle, 

że nie sposób ich ominąć, powodując uszkodzenia pojazdów.  

     Sprawa dotyczy skrzyżowania w Sułkowicach w kierunku miejscowości Domachowo, 

Posadowo, Ludwinowo. Proszę o rozważanie zamontowania lustra dla pojazdów jadących                  

w kierunku Ludwinowa.  Widoczność w tym miejscu jest bardzo ograniczona, a kierowcy 

zmuszeni są dojeżdżać do osi jezdni aby sprawdzić prawidłowo bezpieczny przejazd, 

stwarzając bezpośrednio zagrożenie w ruchu drogowym.  

     G. Skrobała : zgłaszałam jakiś czas temu sprawę ograniczenia prędkości na drodze 

powiatowej w Nieparcie na wysokości szkoły i dotychczas nie wpłynęła odpowiedź w tej 

kwestii. Nie wiadomo czy sprawa w powiecie zagubiła się, czy została zignorowana.   

     M. Duda : temat wiązany jest ze zmianą organizacji ruchu na rynku. Kiedy planowane jest 

wprowadzenie w życie nowych regulacji?  

      Do końca stycznia mieliśmy zgłaszać ewentualne propozycje zmian w zakresie punktów 

oświetleniowych.  Czy prowadzono jakieś rozmowy transakcji z ENEĄ w związku z tym 

tematem? 

      P. Wajnert : na ul. Powst. Wlkp. znajduje się wyrwa uzupełniona kostką brukową, czy tak 

to pozostanie? Mieszkańcy zgłaszali, że może to bardzo zagrażać bezpieczeństwu. Również 

na tej ulicy w okolicy sklepu odzieżowego dla dzieci kilka kostek chodnikowych jest 

znacznie zapadniętych, co także wpływa na zagrożenie dla przechodniów.  
  
      Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                         

w okresie międzysesyjnym. 

29.01 – wraz z radnymi uczestniczyłem w XIV Gminnych Mistrzostwach Strzelectwa z 

Broni Pneumatycznej w ZSPiG w Krobi.                                                                                                                            

31.01. – wraz z radnymi uczestniczyłem w gminnych obchodach 97. rocznicy Powstania 

Wielkopolskiego.                                                                                                                                 

4.02 – uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym i spotkaniu noworocznym Polskiego 

Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Krobi.                                                                               

10.02 – uczestniczyłem w spotkaniu w Komendzie Powiatowej Policji w Gostyniu, które 

dot. prac nad stworzeniem „Krajowej mapy zagrożeń bezpieczeństwa w Polsce”. Celem 

spotkania było przeprowadzenie konsultacji w zakresie zobrazowania i wykorzystania 

informacji o zagrożeniach w kontekście tworzenia map zagrożeń. Jak zaznaczyła policja, 

aby stworzyć mapy zagrożeń dla życia i zdrowia ludzkiego oraz mienia, konieczne jest 

wypracowanie narzędzi, które pozwolą na rzetelne przedstawienie lokalnej społeczności 

skali i rodzaju zidentyfikowanych zagrożeń przez instytucje współodpowiedzialne za 

bezpieczeństwo i porządek publiczny.   
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12.02 – wraz z radną Renatą Szulc uczestniczyłem w wyborach uzupełniających Sołtysa 

Sołectwa Potarzyca. W wyniku wyborów, nowym sołtysem wsi została pani Agnieszka 

Kowalska.                                                                                                                                        

16.02 – wraz z radnymi uczestniczyłem w gminnych konsultacjach z przedstawicielami 

policji w temacie tworzenia map zagrożeń.                                                                                        

17.02 – uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym gminnego Koła Hodowców  

i Producentów Bydła w Krobi. Zebranie odbyło się w Potarzycy.                                                                  

23.02 – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu wydania 

opinii do projektów uchwał na 17. sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                                  

23.02 - odbyło się wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w Krobi w celu 

analizy projektów uchwał na 17. Sesję Rady Miejskiej w Krobi i omówienia spraw 

bieżących.                                                                                                                                           

24.02 – odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju w celu wydania opinii do 

projektów uchwał na 17. sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                                                         

24.02 – odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii do projektów 

uchwał na 17. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Krobi, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.       

Przewodniczący Rady : proszę o szerszą informację dotyczącą rozprawy jaka odbyła się  22 

lutego w WSA w Warszawie. 

Burmistrz : skarga złożona była na początku zeszłego roku. Odbyły się dwa posiedzenia, 

jedno w zakresie skargi Gmin Krobia i Miejska Górka, Powiatu Gostyńskiego i Rawickiego 

oraz Skarbu Państwa, co zostało połączone w jedno postępowanie mające charakter 

podmiotu społecznego. Wniosek dotyczył nieuznania Gminy Krobia za stronę 

postępowania. Po wysłuchaniu stron  WSA odroczył wydanie orzeczenia na termin 7 marca 

br. Pół godziny później  odbyło się posiedzenie dotyczące uznania skargi Stowarzyszenia 

Przedsiębiorczość  dla ekologii, które również wykluczono jako stronę tego postępowania. 

Również ogłoszenie tego wyroku odroczono do 7 marca. Podjęliśmy decyzję aby nasze 

interesy na posiedzeniu reprezentował jeden radca prawny pani mecenas Magdalena 

Zawieja.                           

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) powołania Gminnej Rady Seniorów w Krobi i nadania jej statutu.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik MGOPS A. Krzyżostaniak.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała: komisja obradowała                   

w dniu 23.02.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Uchwałę Nr XVII/129/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2016 r. w sprawie 

powołania Gminnej Rady Seniorów w Krobi i nadania jej statut przyjęto jednomyślnie, 

głosowało14 radnych. 
 

b) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Pełnomocnik ds. zarządzania kryzysowego                    

A. Sarbinowski.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała: komisja obradowała                   

w dniu 23.02.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
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Uchwałę Nr XVII/130/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2016 r.                              

w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało14 radnych. 
 

c) Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2016-2020.                                         
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik MGOPS A. Krzyżostaniak.   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała: komisja obradowała                   

w dniu 23.02.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Uchwałę Nr XVII/131/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2016 r. w sprawie 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2016-2020; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

d) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020.                                         
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik MGOPS A. Krzyżostaniak.   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała: komisja obradowała                   

w dniu 23.02.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Uchwałę Nr XVII/132/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2016 r. w sprawie 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 

w Rodzinie na lata 2016-2020; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

e) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości niezabudowanej położonej 

w Domachowie.                                         
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Planowania przestrzennego 

M. Krzyżostaniak.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała                   

w dniu 24.02.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Uchwałę Nr XVII/133/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2016 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Domachowie; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

f) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejecie nieruchomości  położonych                                    

w Chwałkowie przeznaczonych pod drogę.                                         
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Planowania przestrzennego 

M. Krzyżostaniak.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała                   

w dniu 24.02.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

J. Mikołajczak : od kilku miesięcy rolnik z Chwałkowa dzierżawi ten grunt. Wytyczamy 

drogę o powierzchni 11 ha, to czy on powinien zawrzeć umowę na ten obszar drogi? 

M. Krzyżostaniak :  nie podejmujemy uchwały o wyrażeniu zgody. Jeśli tak sytuacja zajdzie 

to umowa będzie zawarta z Gminą Krobia. Podejmując tą uchwalę nie stajemy się 

właścicielem gruntu, a jest to tylko rozpoczęcie procedury.    

Uchwałę Nr XVII/134/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2016 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości niezabudowanej położonych                     

w Chwałkowie; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

g) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejecie nieruchomości  położonych                                    

w Pudliszkach przeznaczonych pod drogę.                                         
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Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Planowania przestrzennego 

M. Krzyżostaniak.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała                   

w dniu 24.02.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Uchwałę Nr XVII/135/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2016 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości położonych w Pudliszkach; 

przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

h) zmiany uchwały Nr XLIV/289/2002 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                    

23 kwietnia 2002 r. w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących                   

w skład zasobu mieszkaniowego Gminy Krobia.                                         
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów                  

O. Musielak.   

Uchwałę Nr XVII/136/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2016 r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr XLIV/289/2002 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                    

23 kwietnia 2002 r. w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

zasobu mieszkaniowego Gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

i) uchwały Nr XIII/100/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r.                        

w sprawie wprowadzenie na terenie gminy Krobia opłaty targowej oraz określenia 

wysokości dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru.                                         
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów                  

O. Musielak.   

Uchwałę Nr XVII/137/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2016 r. w sprawie 

uchwały Nr XIII/100/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie 

wprowadzenie na terenie gminy Krobia opłaty targowej oraz określenia wysokości 

dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 

radnych. 
 

j) zmiany uchwały Nr V/33/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca 2015 r.                      

w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz 

ustalenia wynagrodzenia za inkaso.                                         
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D.Walczak.   

Uchwałę Nr XVII/138/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2016 r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr V/33/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 marca 2015 r. w sprawie 

zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz ustalenia 

wynagrodzenia za inkaso; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

k) zmiany uchwały Nr XI/84/2015 Rady Miejskiej w Krobi w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu.                                         
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D.Walczak.   

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                        

i projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.  

P. Wajnert : na drodze od ronda był asfalt, czy jeszcze raz będzie tam kładziony? 

Skarbnik : zakres tych prac wyłącza ten odcinek, który był wykonywany przy budowie 

kanalizacji. 
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Uchwałę Nr XVII/139/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2016 r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr XI/84/2015 Rady Miejskiej w Krobi w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

l) wyznaczenia jednostki organizacyjnej do realizacji zadań z zakresu  świadczenia 

wychowawczego.                                         
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Pełnomocnik ds. zarządzania kryzysowego 

A.Sarbinowski.   

Przewodniczący Rady : jak my jako samorząd Gminy Krobia jesteśmy przygotowani to tego 

programu? Ile dzieci może z niego skorzystać i czy 2 % przeznaczone na jego obsługę 

będzie tą kwotą wystarczającą?  

Kierownik MGOPS A. Krzyżostaniak : na dzień 1 lutego w gminie mamy 2.460 osoby w 

wieku do 18 roku życia. Nie wszystkie będą mogły skorzystać z tego świadczenia, a około 

1800-1900 dzieci skorzysta z świadczenia wychowawczego ze  środków ok. 11 mln zł 

rocznie. 2% na realizację zadania wystarczy na zatrudnienie  dwóch pracowników. 

Konieczne będzie jeszcze wyznaczenie bazy lokalowej na to zadanie oraz oprogramowania.   

Uczestniczyliśmy w szkoleniu orgaznizowanym przez Ministerstwo na temat realizacji 

programu.   

Uchwałę Nr XVII/140/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2016 r. w sprawie 

wyznaczenia jednostki organizacyjnej do realizacji zadań z zakresu  świadczenia 

wychowawczego; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

ł) zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                     

29 grudnia 2015 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na 

lata 2016 – 2025. 

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiąca załącznik nr 2 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                         

i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 

Uchwałę Nr XVII/141/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2016 r. w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 2015 r.                     

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na lata 2016 - 2025; przyjęto 

jednomyślnie;  głosowało 14 radnych. 
 

m) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2016. 

Projekt uchwały przedstawił i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiąca załącznik nr 3do 

protokołu przedstawił Skarbnik Gminy.  

Skarbnik : proszę również o dokonanie zmiany w zakresie limitu zobowiązań                                    

w paragrafie 6. Łączna kwota to 4.292.000 zł, w tym na sfinansowanie planowanego 

deficytu kwota 1.900.000 zł. 

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie;  głosowało 14 radnych. 

Uchwałę Nr XVII/142/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2016 r. w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2016; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało14 radnych. 
 

n) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Krobia do partnerstwa,  w celu 

przygotowania i realizacji projektu składanego do dofinansowania w ramach 



  

9 
 

Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 – konkurs nr 

POWER.02.18.00-IP.01-00-005/15.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Pełnomocnik ds. zarządzania kryzysowego                     

A. Sarbinowski.  

Uchwałę Nr XVII/143/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 lutego 2016 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Krobia do partnerstwa,  w celu przygotowania                     

i realizacji projektu składanego do dofinansowania w ramach Programu Operacyjnego 

Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020– konkurs nr POWER.02.18.00-IP.01-00-005/15; 

przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 
 

Ad. 9 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnej K. Łabędy odnośnie uszkodzeń chodników 

przy ul. Kobylińskiej, gdzie realizowano światłowody, to sprawę przekażemy zarządcy 

drogi. Natomiast temat ten wielokrotnie poruszany był na spotkaniach z przedstawicielami 

Starostwa Powiatowego odnośnie takich lokalizacji na terenie gminy.    

Odnośnie pasa zieleni pomiędzy ul. Kobylińską a odcinkiem do tzw. drogi posadowskiej,                     

to odcinek ten realizowany był w okresie jesiennym i w planach porządkowych w okresie 

wiosennym został ten teren zaplanowany. 

Odnośnie nieczynnej lampy przy targowisku, to jest to na terenie prywatnym i nie wchodzi 

ona w zakres  oświetlenia ulicznego. Zarządzane jest to przez właściciela prywatnego, do 

którego zwrócimy się z tym problemem.  

Odnośnie Wyspy Kasztelańskiej i ożywienia kulturalnego tego miejsca to wg koncepcji 

przebudowy całkowitej obecnego budynku gospodarczego poprzez stworzenie lepszej 

przestrzeni na cele kulturalne. Myślę, że w jakiejś perspektywie czasowej uda się ten teren 

dostosować do celu do jakiego jest on przystosowany. W związku z tym pewne 

przedsięwzięcia na scenie również uda się uskutecznić.  

Odnośnie terenu plant i kwestii bezpieczeństwa, to nie do końca tak jest, że na mapie 

dotyczącej mapy zagrożeń w kontekście wszystkich parków na terenie gminy były 

wskazane jako miejsca zagrożeń. Miejsca publiczne są tak jak pani zauważyła dla 

wszystkich i dla osób,  które się tam spotykają i pewne elementy wandalizmu się tam 

pojawiają, nie tylko w tym miejscu. Odnośnie monitorowania tych miejsc to przekażemy 

Policji o ich wzmożenie. 

Odpowiadając na interpelację radnego J. Mikołajczaka, to do Starostwa Powiatowego 

przekażemy sprawę naprawy ubytków chodników w miejscowości Chwałkowo oraz 

naprawę drogi powiatowej przy firmie Sorelpol.   

Odnośnie drogi w kierunku tzw. babicy, to w budżecie droga ta przewidziana jest do 

realizacji po złożeniu wniosku o jej przebudowę ze środków funduszu remontowego, po 

rozstrzygnięciu dofinasowania. 

Odpowiadając na interpelację radnego L. Bema dotycząca sprzedaży alkoholu i zakłóceń 

ciszy i porządku, to w rozmowach z naszą policją problem taki nie był sygnalizowany. 

Zwrócimy się o zwrócenie uwagi na ten temat oraz zastosowanie wzmożonych patroli                         

w tych rejonach. Ponadto jest swoboda działalności gospodarczej i jedynie możemy uczulić 

Policję na ten problem.   

Odpowiadając na interpelację radnej R. Szulc w kwestii zapadającej kostki w chodnikach to 

zwrócimy się do zarządcy drogi o wykonanie naprawy ubytków. 
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Odpowiadając na interpelację radnego H. Busza w zakresie przedstawionych problemów                   

z bezpieczeństwem na drogach powiatowych na terenie naszej gminy, to również 

przekażemy do zarządcy tych dróg. 

Odpowiadając na interpelację radnej G. Skrobały ponowimy sprawę ograniczenie prędkości 

przy szkole na drodze powiatowej w Nieparcie. 

Odpowiadając na interpelację radnego M. Dudy dotyczącą organizacji ruchu na rynku to 

zlecono wykonanie tego zadania oraz także w zakresie obsługi funkcjonowania parkingów. 

Termin wykonania zaplanowano na miesiąc kwiecień. 

Odnośnie rozbudowy oświetlenia w gminie, to tak jak zaplanowano w budżecie wyłoniony 

zostanie wykonawca na punkty oświetleniowe własnego gminy  poprzez system oświetlenia 

ledowego. Prowadzone będą rozmowy z ENEĄ dotyczące punktów na istniejących słupach.  

Odpowiadając na interpelację radnej P. Wajnert dotycząc wyrwy w jezdni na ul. Powst. 

Wlkp. wskutek uszkodzeń sieci gazowej i zgodnie z ustaleniami firmy to realizującej 

naprawa wykonana zostanie w okresie wiosennym. Natomiast sprawa zapadających kostki 

chodnikowych na wysokości sklepu odzieżowego, to naprawy takie wykonywane są na 

terenie gminy sukcesywnie i zostanie to zrealizowane.   

 

Ad. 10 Wolne głosy i wnioski.  

P. Wajnert : składałam interpelację dotyczącą zmianowości w Szkole Podstawowej                            

w Krobi. W związku z tym chciałam złożyć wniosek o dobudowanie do tej szkoły czterech 

klas. Jak pan Burmistrz zauważył od 1979 roku dzieci w tej szkole chodzą na zmiany.  

Umożliwimy tym dzieciom, tak jak umożliwiamy jeżdżenie po lepszych drogach naszym 

mieszkańcom i powiatu, aby nie chodziły na zmiany. W rozmowie z dyrektorem szkoły  

jedynym problemem jest brak izb lekcyjnych, aby lekcje mogły odbywać się 

jednozmianowo. Pan Burmistrz wskazywał, że po wybudowaniu nowej biblioteki ten 

problem może być rozwiązany.  Ja nie sądzę aby  pomogło jedno większe pomieszczenie. 

Patrząc na tą salę to można by ją zaadaptować przynajmniej na trzy klasy, ponieważ 

budynek jest nasz gminny. Dzieci powinny mieć swobodny dostęp do korzystania z sal  

lekcyjnych, wyjścia na przerwę i to nie byłoby wyjście. Udzielamy pomocy dla powiatu,                   

a zadaniem gminy jest dbanie o swoich mieszkańców. Proszę, aby wziąć to pod uwagę                      

i w tym roku już  przeznaczyć z wolnych środków finansowych na plany, na odpowiednie 

zgody na rozbudowę tej szkoły. Takie rozwiązanie pomoże rozwiązanie problemu 

zmianowości  w szkole krobskiej trwającej do 1979 roku. Bardzo chwalę, że dobudowano 

pomieszczenia w szkołach w Starej Krobia i Pudliszkach, to bardzo dobre działania                         

z poprzednich lat. Powstanie liceum na terenie Krobi, gdzie nie jednego rodzica odciążyło 

to finansowo. Starajmy się aby podjąć działania w celu zlikwidowania tej zmianowości                   

w naszej szkole. Smutne, gdy dziecko z III klasy podstawówki mówi, że woli mieć lekcje 

od rana do południa i mieć więcej czasu wolnego na zajęcia. To chyba przekonuje aby 

zrobić coś  dla dzieci z tego okręgu szkolnego, ponieważ dzieci lepiej przyswajają wiedzę 

od rana.   

Burmistrz : wnioskuję aby przy szkole w Krobi wybudować nową salę gimnastyczną 

ponieważ dzieci ćwiczą od 1979 roku w warunkach  nieprzystosowanych do rozgrywek 

sportowych.  Postuluję także o wybudowanie sali gimnastycznej w Nieparcie, bo tam dzieci 

nie mają w ogóle zajęć sportowych w odpowiednich warunkach. Inicjatywa dotycząca 

budżetu nie należy tylko do organów wykonawczych, ale także do rady gminy. Państwo 

mogą składać różnego rodzaju inicjatywy do budżetu gminnego poprzez wyznaczanie zadań 

jakie chcemy wspólnie realizować. Wiele jest potrzeb i oczekiwań mieszkańców i wszystkie 
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nasze zadania budżetu poświęcone są  realizacji zaspokajania ich potrzeb. Jedno zadanie 

realizowane jest kosztem innego. Nie ma w naszym budżecie przeznaczania środków na 

inne cele niż związane z potrzebami naszych mieszkańców. Dziś np. mieszkańcy ulicy 

Sobieskiego postulowali aby dzieci chodziły utwardzoną drogą. My spotykamy się po to 

aby środki finansowe podzielić w danym roku na wykonanie określonych zadań. Budynek 

szkoły jest za mały i byłoby fajnie aby dzieci uczęszczały do niej jednozmianowo,  to 

musimy w momencie podejmowania decyzji na co środki przeznaczyć i dokonać 

odpowiedniego wyboru odnośnie planów inwestycyjnych.  Dzieci moje jeśli mają zajęcie do 

godziny 16-tej to mają utrudnione możliwości uczestniczenia w zajęciach dodatkowych już 

po lekcjach. Temat oczywiście jest mi bliski jako mieszkańca naszej gminy. Musimy sobie 

zdawać sprawę, że jedno zadanie realizowane jest kosztem innego. W miejsce jednej z sal 

gimnastycznych wybudowanie hali sportowej z prawdziwego zdarzenia spowodowałoby 

zaspokojenie potrzeb naszych dzieci.  Obecna sala, w której obecnie się znajdujemy jest 

obiektem zrządzanym  przez powiat. 

L. Bem : czy pani chodzi o podział tej sali  na klasy lekcyjne dla Szkoły Podstawowej? 

P. Wajnert : tak. 

L. Bem : ja przypominam, że w 1999 r. decyzją Rady Miejskiej  sala ta została przekazana 

w użytkowanie  powiatowi na rzecz szkoły ponadgimnazjalnej. Zabieranie tej szkole 

jakichkolwiek pomieszczeń spowoduje jej likwidację.  Zgodnie z przepisami tej decyzji 

prawo  dysponowania tych pomieszczeń jest do momentu prowadzenia tej szkoły. Nie 

można zabierać coś co funkcjonuje prawidłowo, a nie jestem przeciwny aby cokolwiek tam 

budować. 

P. Wajnert : można zaproponować aby klasy III gimnazjum korzystały z tej sali, mi nie 

chodzi, aby odbierać komuś cokolwiek. Działając wspólnie można te pomieszczenia 

przeznaczyć na klasy. Prosiłbym aby do budynku Szkoły Podstawowej dobudować klasy 

potrzebne dla naszych najmłodszych dzieci. Po przeniesieniu biblioteki szkolnej do 

nowobudowanej umożliwi to skorzystanie z tych pomieszczeń.  

L. Bem : ta sala przeznaczona jest do szkoły ponadgimnazjalnej.  Każde pomieszczenie tej 

szkoły wykorzystywane jest maksymalnie, nawet piwniczne, po to, aby nie było 

zmianowości, także tą salę.   

P. Wajnert : aby uniknąć zmianowości wykorzystujecie wszystkie pomieszczenia, a 

uczniowie zadowoleni są z uczęszczania do niej, za zagwarantowanie tej przestrzeni. Ja nie 

chciałam zabierać czegokolwiek, tylko dałam przykład przeznaczania dużych sal.  Dlatego 

wnioskuję o dobudowanie dodatkowych klas.   

Przewodniczący Rady : dwa miesiące temu uchwalaliśmy budżet na rok 2016 i przy tej 

okazji omawiano działania idące daleko poza ten rok - działania inwestycyjne. Padła kwota 

nawet  10 mln zł, że możemy pozyskać ze środków zewnętrznych na konkretne działania w 

perspektywie długofalowej. Pani mówi o konkretnym kapitałochłonnym i kosztochłonnym 

zadaniu, a z czego pani chciałaby zrezygnować?  Z jakiej inwestycji już zaplanowanej do 

realizacji, aby można przystąpić do tego zadania? Budżet nie jest z gumy, my nie mówimy o 

inwestycji, która będzie kosztować kilkanaście tysięcy złotych. Merytorycznie będziemy o 

tym rozmawiać, czy jest to zasadne, czy nie.  Zasadnicze pytanie brzmi, z czego pani chce 

zrezygnować, skoro jest pani przeciwnikiem zwiększania deficytu budżetowego.  

P. Wajnert : wniosek mój dotyczy projektu aby z wolnych środków sfinansować wykonanie 

dokumentacji i dalej w następnym etapie to realizować. Jeśli potrafimy zadłużyć się na 

rzecz np. drogi ulicy Konopnickiej to dlaczego nie moglibyśmy się zadłużyć na to zadanie. 
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Przewodniczący Rady : proszę o nie formułowanie zdania, że zadłużamy się. Przedstawiano 

już jak to należy intepretować. Nie było mowy o tym, aby zwiększać zadłużenie, a pani dziś 

powtarza to, co było już wcześniej wyjaśnione.  Proszę nie używać słów, które nie mają 

odzwierciedlenia ze stanem faktycznym.  

Skarbnik : powinniśmy odróżnić czym jest zadłużenie, a czym deficyt. Wprowadzanie                            

w błąd mieszkańców  jest moim zdaniem nieuczciwe. Zwiększenie deficytu, to nie jest 

zadłużenie, a planowane zadanie dot. ul. Konopnickiej zwiększając deficyt pani 

kwestionowała, a teraz proponuje inna inwestycję. 

Burmistrz : dyskutujemy o zmianowości, o uczęszczaniu dzieci do szkoły podstawowej,                  

a co z dziećmi przedszkolnymi, dla których przy zaplanowanych obecnie zmianach 

zabraknie bazy lokalowej w naszych jednostkach. Problem taki będziemy musieli wspólnie 

rozważyć, dlatego uważam, że w kwestii zaproponowanej przez panią konieczne będzie 

dokonanie wyboru.       
 

Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XVII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

   Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska   

 

 
  


